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' 250.000 euros 
d'inversió al 
Castell 

'Més de 2500 
visites guiades en 
un any 

'A l'avantguarda 
en tecnologies de 
realitat virtual 

Restauració de les estructures històriques i 
restes arqueològiques del Castell d'Ulldecona 
Durant el p resent mand at s'han fet obres 

importantíssimes de restauració, conservació i 

mil lora al Caste ll d'Ulldecona El p rojecte ha t ingut 

un cost de 250 m il euros finançat s per l'ajuntament 

i subvencio ns p úbliques d e l'estat (1,5% cultu ra l 

del M inister i d e Transports, Mobi litat i Agenda 

Urbana) i la Generalitat (Fons del Foment de l 

Turi sme), dades que most ren el treball i la bona 

gest ió econò mica d el govern municipal. Els treba lls 

han estat cent rats en la restauració d'elements com 

el mur andalusí i la conservació d'est ructures 

malmeses pel pas del temps i l'a igua. A més de 

conservar el patr imoni arquitectònic, també s'ha 

buscat m il lo rar les cond icions de visita al 

monument, tant des del punt de vista de la 

seg uretat com des de la vo luntat de la difusió 

històrica ta l com ha recordat l'a lca ldessa 

d'Ulldecona, Núria Ventura. S'han fet tam bé alt res 

millo res com la instal·lació d'un nou sist ema 

lumínic i un de videovigi lància. A més, l'aposta pel 

tu risme de q ualitat i el d esenvo lupament de 

productes tecnològic com les ulleres immersives 

de rea litat virtual en situa a l'avantguarda d 'aquest 

sector a nivell territorial. 



Canvi d'enllumenat públic 
als Valentins i barri Castell 
L'actuació de millora existents i columnes xarxa d'enllumenat 

de l'eficiència amb defectes a públic. 

energètica i canvi diferents carrers del 

d'enllumenat públic nucli, que es trobaven D'altra banda, ja està 

dels Valentins ha actualment en molt en redacció i 

comptat amb una mal estat. També als tramitació el projecte 

inversió de 36.446 Valentins s'ha instal·lat de substitució de 

euros. Les obres han diferents fanals solars lluminàries i canvi de 

permès la renovació a la partida Anolls, on la xarxa al barri 

de les lluminàries no hi havia fins ara Castell. 
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Instal·lació d'un parc 
caní a l'Avinguda 
Terrers 

Té una extensió de 4.300 m 2 i és 

per a l'ús de mascotes, 

principalment per a gossos. La 

inversió ha estat de 12.000 euros 

i compta amb tanques que 

delimiten l'espai i set elements de 

joc i ensin istrament. A més, hi ha 

una font amb aigua potable, 

papereres i bancs perquè els 

propietaris puguin descansar 

mentre els anima ls s'exerciten. Tot 

l'entorn és una zona verda. 

El Mercat com a nexe d'unió entre 
productors, pagesos i consumidors 
per Món ica Fabra. Tinenta d'alcaldia 
de l'Ajuntament d'Ulldecona. 

Hem passat una pandèmia que 

ha marcat els nostres hàbits de 

consum e ls darrers dos anys. El 

comerç de proximitat i els 

mercats són alguns dels sectors 

que més ho han patit. Us apunto 

dues reflexions avui entorn la 

situació dels mercats i cap on 

volem anar. L'escenari del 2020 i 

2021 ha estat protagonitzat per 

espais tancats, reduccions 

d'aforament i suspensió de punts 

venda en molts municipis del 

nostre entorn. 

Som conscients que els mercats, 

per desgràcia, estan patint un 

retrocés important a tot arreu. 

Com en altres sectors, si en un 

món globalitzat, als canvis de 

comportament dels consumidors, 

als canvis generacionals i a 

l'oferta de venda electrònica, li 

sumem una pandèmia, cada dia 

acaba sent més complicada la 

supervivència dels mercats. 

Natros creiem, però, que val la 

pena apostar-hi, donant suport al 

producte de proximitat i sobretot 

als pagesos de casa nostra. Per 

això a Ul ldecona, durant aquests 

anys de restriccions vam optar 

per mantenir el Mercat obert i al 

100% d'aforament ampliant 

l'espai de la via pública. Això ens 

ha servit per a començar a 

rellançar i posar en valor un 

equipament, amb marca nova 

inclosa, que té molt potencial i 

que ha de servir com a punt de 

trobada, com a nexe d'unió entre 

pagesos, productors i 

consumidors. Són múltiples els 

beneficis que així assolim i, per 

aquest motiu, l 'aposta pel Mercat 

és una de les nostres prioritats de 

futur. 


